

QUX PRESENTS



Supported by FACTOR  
and the Government of Canada

FACTOR Canada

FOR IMMEDIATE RELEASE

## **2014 SHORT LIST POSTER ARTISTS ANNOUNCED**

### **HOLY SHAD AND SHORT LIST SPLIT 7" INFO ANNOUNCED**

**TORONTO, ON** – Friday, September 12, 2014.

Steve Jordan, Founder and Executive Director of the Polaris Music Prize, today revealed the artists and artwork for the popular Polaris posters. Posters will also be included as part of the Art In Transit program and will be shown in malls across Canada in British Columbia, Alberta, Manitoba, Ontario, Quebec and Nova Scotia. Each nominee has had an individual artist specially curated for their Short List album. This year's artists are:

Arcade Fire - [Jud Haynes](#)

Basia Bulat - [Caitlyn Murphy](#)  
Drake - [Sandi Falconer](#)  
Jessy Lanza - [Jarett Sitter](#)  
Mac DeMarco - [Melinda Josie](#)  
Owen Pallett - [Nik Dudukovic](#)  
Shad - [Paul Chin](#)  
Tanya Tagaq - [Shannon Reid](#)  
Timber Timbre - [Tristan Marantos](#)  
YAMANTAKA // SONIC TITAN - [Andrew Kolb](#)

The also popular split 7" s are back. This year includes the Holy Shad Residency collaboration recorded at The Banff Centre in July featuring Holy Fuck and Shad, as well as contributions from A Tribe Called Red. This year's five surprise split 7" s will also be available. The pairings are: YAMANTAKA // SONIC TITAN and Tanya Tagaq, Shad and Mac DeMarco, Owen Pallett and Arcade Fire, Basia Bulat and Timber Timbre, and Jessy Lanza. All 7" singles are distributed at random, for free at Rough Trade stores in Brooklyn and London and participating record stores in Canada with the purchase of a Short Listed album. Check out the list of participating retailers [here](#).

The Polaris gala will be hosted by Jay Baruchel on Monday, September 22<sup>nd</sup> at The Carlu in Toronto, and webcast live on Aux.tv and live audio broadcast on SiriusXM's Iceberg (Sirius 161) and The Verge (XM 173). A limited number of general admission tickets are available for purchase via [Ticketfly](#) for \$50.

The eligibility period for the 2014 Polaris Music Prize runs from June 1, 2013 to May 31, 2014. An independent jury of nearly 190 music journalists, broadcasters and music bloggers from across Canada determine the Long List and Short List.

The Polaris Music Prize awards \$30,000 to the artist who creates the Canadian Album of the Year. The runners up from the Short List each receive \$2,000 courtesy of Slight Music. Past winners have included Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010), Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007), and Final Fantasy (Owen Pallett) (2006).

We acknowledge the financial support of the Government of Canada through the Department of Canadian Heritage (Canada Music Fund) and of Canada's Private Radio Broadcasters.

### **About the Polaris Music Prize**

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours, celebrates and rewards creativity and diversity in Canadian recorded music by recognizing, then marketing the albums of the highest artistic integrity, without regard to musical genre, professional affiliation, or sales history, as judged by a panel of selected music critics. [www.polarismusicprize.ca/](http://www.polarismusicprize.ca/) [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

-30-

Media Contacts:

**Polaris Music Prize media:**  
**Joanne Setterington**  
**Indoor Recess**  
**(416) 884-4119**  
[joanne@indoorrecess.com](mailto:joanne@indoorrecess.com)

**Polaris Music Prize media (Quebec):**  
**Magali Ould**

(514) 994-6295

[magali@polarismusicprize.ca](mailto:magali@polarismusicprize.ca)

\*\*\*

POUR DIFFUSION IMMÉDIATE

**LE PRIX DE MUSIQUE POLARIS DÉVOILE LES  
ARTISTES DES AFFICHES DE LA COURTE LISTE  
2014**

**LES DÉTAILS DU 45 TOURS DE HOLY SHAD  
ET DE LA COURTE LISTE ANNONCÉS**

TORONTO, ON – Le vendredi 12 septembre 2014.

Steve Jordan, Fondateur et directeur exécutif du Prix de musique Polaris, dévoile aujourd’hui les artistes ayant créé les affiches de la courte liste du Polaris. Les affiches feront partie du programme Art In Transit et seront présentées dans plusieurs centres d’achats à travers la Colombie-Britannique, l’Alberta, le Manitoba, l’Ontario, le Québec et la Nouvelle-Écosse. Chaque artiste choisi a créé une affiche spécialement pour l’un des nommés de la courte liste. Les artistes de cette année sont:

Arcade Fire - [Jud Haynes](#)

Basia Bulat - [Caitlyn Murphy](#)

Drake - [Sandi Falconer](#)

Jessy Lanza - [Jarett Sitter](#)

Mac DeMarco - [Melinda Josie](#)

Owen Pallett - [Nik Dudukovic](#)

Shad - [Paul Chin](#)

Tanya Tagaq - [Shannon Reid](#)

Timber Timbre - [Tristan Marantos](#)

## YAMANTAKA // SONIC TITAN - [Andrew Kolb](#)

Les 45 tours surprises sont également de retour! Cette année, la série inclut la résidence Holy Shad, une collaboration entre Holy Fuck et Shad qui a été enregistrée au Centre Banff en juillet dernier, ainsi qu'une contribution de A Tribe Called Red. Évidemment, la série propose également cinq 45 tours surprises avec les artistes nommés sur la courte liste. Les duos sont : YAMANTAKA // SONIC TITAN et Tanya Tagaq, Shad et Mac DeMarco, Owen Pallett et Arcade Fire, Basia Bulat et Timber Timbre, Jessy Lanza.

Tous les 45 tours surprises seront distribués aléatoirement et gratuitement dans les magasins Rough Trade à Brooklyn et Londres, et dans les magasins participants au Canada lors de l'achat d'un album nommé sur la courte liste. Voici la liste des détaillants participants, cliquez [ici](#).

Le gala du Polaris se tiendra le 22 septembre au Carlu et sera animé par l'acteur montréalais Jay Baruchel. L'événement sera diffusé en direct sur le web via Aux.tv et à la radio via SiriusXM Iceberg (chaîne Sirius 161) et The Verge (Chaîne XM 173). Un nombre limité de billets admission générale sont présentement en vente via [Ticketfly](#) au coût de 50\$.

La période d'éligibilité pour le **Prix de musique Polaris 2014** s'étend du 1er juin 2013 au 31 mai 2014. Un jury indépendant, composé de près de 190 journalistes musicaux, diffuseurs et blogueurs de musique provenant d'un bout à l'autre du Canada, sélectionne les candidats de la longue liste et de la courte liste.

Le **Prix de musique Polaris** offre 30 000\$ à l'artiste ou au groupe ayant créé l'album canadien de l'année. Celui-ci est jugé uniquement sur le mérite artistique, sans aucune considération pour le genre musical ou les ventes d'albums. Les neuf autres finalistes de la courte liste reçoivent 2 000\$, courtoisie de Slight Music. Les gagnants antérieurs sont : Godspeed You! Black Emperor (2013), Feist (2012), Arcade Fire (2011), Karkwa (2010),

Fucked Up (2009), Caribou (2008), Patrick Watson (2007) et Final Fantasy (2006).

Nous reconnaissons l'appui financier du gouvernement du Canada par l'entremise du ministère du Patrimoine canadien (Fonds de la musique du Canada) et des radiodiffuseurs privés du Canada.

### **À propos du Prix de musique Polaris**

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore, célèbre et récompense la créativité et la diversité de la production musicale canadienne, en soulignant et en offrant une visibilité accrue aux albums qui répondent aux plus hauts standards d'intégrité artistique, sans considération pour le genre musical, l'affiliation professionnelle ou l'historique des ventes.

[www.polarismusicprize.ca/](http://www.polarismusicprize.ca/) [@polarisprize](https://twitter.com/polarisprize)

### **Contact média – Québec**

Magali Ould

[magali@polarismusicprize.ca](mailto:magali@polarismusicprize.ca)

514.994.6295

### **Contact média – Canada**

Joanne Settingington

[joanne@indoorrecess.com](mailto:joanne@indoorrecess.com)

416.884.4119

Major Sponsors / Commanditaires principaux



Official Radio Partner /  
Partenaire radio officiel



Official French Media  
Partner / Partenaire officiel  
média francophone



Official Ticket Supplier /  
Billetaire



Salon Sponsor /  
Commanditaire Salon



The Official Music Store  
of Polaris / Le magasin de  
musique officiel du Polaris



Official Venue /  
Salle officielle

